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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: " Honnan tudja a kormány, hogy extraprofit keletkezik 
a kórházi beszállítóknál?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Ön a múlt héten tartotta szokásos év eleji tájékoztatóját. A Kormányinfóra számos hírportált, 
újságot meghívtak, azonban voltak olyan újságok, amelyek nem jutottak be a tájékoztatójára, 
azonban olyan kérdéseket akartak önnek feltenni, amelyek valóban közérdeklődésre számot 
tartanak.

Engedje meg, hogy – mivel a feltett kérdésekre adandó válasza engem is érdekel - ezeket a 
kérdéseket az újságok helyett én tegyem fel önnek.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

Miniszterelnök úr azt mondta a Kormányinfón a kórházi adósságokkal kapcsolatban, hogy 
nagy multik is vannak a beszállítók között, amelyek extraprofitot érnek el. Honnan tudja a 
magyar kormány, hogy extraprofit keletkezik ezeknél a cégeknél? 

Honnan tudja a magyar kormány, hogy a magyarországi tevékenységükből származik az 
extraprofit? 

Mivel ezek a cégek önként nem fognak lemondani erről a pénzről, milyen megoldások 
jöhetnek szóba az extraprofit becsatornázására az adósság csökkentésébe: különadót vetne ki 
a kormány ezekre a cégekre, vagy az árakat próbálják letörni? 

Budapest, 2020. január 15.

Tisztelettel,



Dr. Lukács László György
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